
Записник са седнице Савета родитеља школе, одржане 8.12.2022. 
 

Седници присуствовало 19  родитеља од укупно 37. 

 

Дневни ред: 

 

 

1. Избор заменика председника Савета родитеља 

2. Информација о успеху и владању ученика од почетка школске 2022/23. године  

3. Информације о спроведеној јавној набавци – Ручак за ученике у продуженом 

боравку 

4. Разно 

 

 

Радмила Бешевић је дала предлог да се дневни ред прошири са још три тачке: 

Измена и допуна пословника Савета родитеља 

Јавна набавка за екскурзије 

Достављање записника са Савета родитеља електронским путем 

 

 

Председник Савета родитеља поздравио је присутне и дао предлог да кренемо од треће 

тачке како би родитељи који касне могли да учествују у гласању за избор заменика 

председника Савета родитеља. 

 

 

3. Информације о спроведеној јавној набавци – Ручак за ученике у продуженом 

боравку 

 

Директорка је обавестила присутне да је крајем новембра спроведен Отворени 

поступак јавне набавке добара – Ручак за ученике у продуженом боравку. Одлука о јавној 

набавци је објављена на Порталу јавних набавки. Поднете су понуде следећих добављача: 

Лидо д.о.о  (понуђена цена 300,00 динара) и F.A.N. Group d.o.o. (понуђена цена 237,36 

динара). Комисија је утврдила да оба добављача имају потпуну документацију. Применом 

критеријума „цена“ уговор је додељен понуђачу који је понудио најнижу цену, а то је 

F.A.N. Group d.o.o. 

Директорка је обавестила присутне да је контролисала достављање ручка, пробала 

храну и да је уочила да можда амбалажа у којој се доставља храна није прикладна. 

Разговарала  је о томе са добављачем и договор је да храна не буде упакована у пластичној 

амбалажи, као што је морала да буде за време короне, већ да се убудуће доставља у 

термосима, чиме би се постигло да храна у тренутку послужења буде топла. 

Неколико родитеља је негодовало због изабраног достављача, јер су се деца жалила на 

неукусну храну. Давали су предлоге како да се повећа квалитет, да услови за добављача 

буду другачији. 

Директорка је нагласила да када су испуњени сви други услови, критеријум да 

добављач добије на расписаној јавној набавци, је најнижа понуђена цена ручка.Такође је 

истакла да је јавна набавка објављена на порталу јавних набавки и да је самим тим 

информација била доступна свима који су желели да конкуришу. Директорка је рекла, да 



заиста има добру вољу, да сви буду задовољни, али да морамо да испоштујемо и Закон о 

јавним набавкама. 

1. Избор заменика председника Савета родитеља 

 

 

Председник Савета родитеља је упутио присутне да је промењен представник 7/3 у 

Савету родитеља. Нови представник одељења 7/3 је Војин Војводић. Будући да је 

представник 7/3 био заменик председника Савета родитеља потребно је изабрати новог 

заменика.  

Предложени кандидати су добили следеће гласове: 

Марија Дамјановић 3 

Јован Бабић 4 

Бојан Тадић 9 

Бојана Селаковић 4 

 

За заменика председника Савета родитеља изабран је Бојан Тадић. 

 

2. Информација о успеху и владању ученика од почетка школске 2022/23. године  

    

Директорка је подсетила родитеље да је Савет родитеља саветодавно тело где се 

добијају информације о успеху и владању ученика на нивоу целе школе, и да је обавеза 

сваког представника одељења да ту информацију пренесе родитељима на следећем 

родитељском састанку. 

Педагог школе је детаљно упознала родитеље са успехом и владањем ученика на 

крају првог пресека стања – оценама, васпитним мерама, изостанцима и предлозима мера 

за побољшање резултата. Нагласила је да су нас ове две године вратиле уназад и да је 

ученицима потребно пружити подршку. Потребна је сарадња родитеља и школе како би 

дошло до најбољих исхода по ученике. Објаснила је да су васпитно дисциплинске мере 

(укор директора) изречене због елекронског вршњачког насиља. Због тога смо 

организовали неколико предавања од стране инспектора из Одељења за сузбијање 

малолетничке деликвенције, како бисмо скренули пажњу ученицима на ризике којима су 

изложени у дигиталном окружењу.  

Психолог школе се надовезала на ову тему и позвала присутне родитење да 

присуствују трибини која ће се организовати 13.децембра 2022. са почетком у 17 часова. 

Предавачи су професори психологије на Филозофском факултету, а тема је  Време испред 

екрана: чињенице, изазови, препоруке. 

 

Директорка је подсетила родитеље да је 3. и 4. новембра обављено спољашње 

вредновање квалитета рада школе. Још увек нисмо добили званичне повратне 

информације (оцену), али судећи по запажањима просветних саветника који су дати на 

Педагошком колегијуму - утисак је врло позитиван. Посећено је 26 часова и вредновано је 

свих шест области. 

 

4. Разно 

 

Председник Савета родитеља је поделио информацију да је једна група родитеља, чија 

деца похађају нашу школу, контактирала општину са предлогом да минибус број 64 

промени део трасе и да, уколико је то могуће, пролази и поред наше школе. Предлог је да 



Савет родитеља подржи овај предлог и да директорка ступи у контакт са представницима 

општине како би добили информацију о могућности промене трасе минибуса 64. 

 

Радмила Бешевић је покренула тачку Измена и допуна Пословника. Мишљења је да би 

позив за Савет родитеља требало слати мејлом седам дана раније (у случају ванредне 

седнице 24 сата раније) и да би пре седнице требало доставити неопходни материјал. Јако 

је задовољна како функционише општински савет родитеља и напоменула да би следећи 

пут, када се бира представник и заменик општинског савета, требало да се посебно гласа и 

за заменика општинског савета и сматра да је неопходна континуирана комуникација међу 

члановима Савета родитеља.  

Бојана Селаковић је дала предлог да се оформи група за измену и допуну Пословника 

о раду Савета родитеља, да се састану и дају предлоге. Договор је да такву групу чине 

Радмила Бешевић, Бојана Селаковић,  Вања Цуцић Јовановић, Далибор Лаловац и Дарко 

Димитријевић. 

Што се тиче Јавне набавке за екскурзије, директорка је саопштила да нових момената 

нема. Тражи се начин да исплата надокнада наставницима буде у оквиру законских 

могућности.. 

 

  

 

 

 

 

 Записничар      Председник Савета родитеља 

Радмила Кастратовић     Далибор Лаловац 

Јелица Марковић 

 

 

  

 


